

2ND STOP HUNGER NOW

Hand over meal packing to 4 charitable organizations

BYouth and Stop Hunger Now Malaysia joined hands to organize 2nd Stop Hunger Now, an event which involved 400 volunteers gathered at Berjaya Times Square for meal packing.

Bcorp Senior General Manager of Corporate Communications Division Judy Tan said, each meal pack comprising rice, soy, dehydrated vegetables and 21 essential vitamins and minerals. Volunteers filled, weighed, sealed and boxed the meal packs for the 4 charitable organizations.

4 beneficiaries' organizations were Rotary Club of Kota Kinabalu South, Yayasan Orang Kurang Upaya Kelantan, Sarawak Dayak Iban Malaysian and Red Crescent Society.

This meal packing event was to commemorate the World Food Day which is observed worldwide on 16th October annually to raise awareness of the issues and challenges surrounding malnutrition, hunger and poverty. Judy Tan said, this event was roped in approximately 400 volunteers. Out of these volunteers, close to 300 of them were the staff of Berjaya Group of Companies, while the others were youths who signed up through Berjaya Youth's Facebook page as well as volunteers from Nalanda Buddhist Society and Bandar Utama Dhamma Duta Youth.

星洲日报

市場情報

第二屆停止飢餓活動 移交裝箱食物給4機構

成功机构的“成功青年”组织(Berjaya Youth)与马来西亚Stop Hunger Now仁爱协会联合主办第二届“停止饥饿”活动,大约400名志愿人员在威时代广场大厅进行食物包装活动。

成功机构有限公司企业公关部高级总经理陈秋丽指出,以米、大豆、脱水蔬菜等干粮为主的食物,经志愿人员的装袋、称重、密封、装箱之后,将移交給4个慈善组织或机构。

4个受惠单位是亚庇南区扶轮社、吉兰丹Yayasan Orang Kurang Upaya、砂拉越达雅伊班协会以及马来西亚红新月会(彭亨、吉兰丹、霹雳原住民社区服务)。

这项活动是配合10月16日世界粮食日而办,目的在

于唤醒大众关注贫穷、饥饿、营养失调的问题。陈秋丽指出,400名志愿人员当中,近300人是成功集团公司员工,其他志愿人员来自成功青年脸书的加入者、纳兰达佛教会以及万达镇Dhamma Duta Youth成员。(SHA)

www.berjaya.com



陈秋丽(左三)移交总值10万令吉的干粮给受惠单位。